Regulations for Implementation of International Internships for

Students of International College at I-Shou University

Amendments adopted on January 31, 2013 at the second meeting of the College Affairs Council in the second semester of the academic year 2012

Adopted on April 10, 2013 at the third meeting of the University Administration Council in the second semester of the academic year 2012

Amendments to the Regulations ratified and promulgated by the President on May 8, 2013

- Article 1 The Regulations for Implementation of International Internships for Students of International College at I-Shou University (hereinafter referred to as the "Regulations") is enacted to help students of the College to broaden their international visions and enhance their competitive edge. These Regulations shall apply to students admitted to the College in the academic year 2011 and thereafter.
- Article 2 To meet the requirement for graduation, students of the College should select one of the following five options for international studies:
 - 1. With the University's approval, undertaking overseas studies at any university in Europe, the U.S., Australia or Asia where courses are taught in English, or undertaking overseas studies at any department of a sister university in mainland China (accredited by the Ministry of Education) that offers courses taught in English. Students should study one semester or one academic year, with a minimum requirement of nine credits per semester and a proof of credits earned.
 - 2. With the University's approval, undertaking overseas studies for at least four weeks during the summer break. Students must obtain credits on foreign language or specialized subject courses and a proof of credits earned.
 - 3. With the University's approval, undertaking an internship related to their majors at any institution abroad for one full semester or one to two months during the summer break.
 - 4. With the University's approval, representing the University participating in any international competition or event abroad for at least two times before graduation.
 - 5. With the University's approval, working as an international volunteer abroad for

at least four weeks; or as a volunteer or participant for any international competition or event held domestically. Such students shall obtain a minimum of 160 volunteer hours before graduation.

- Article 3 Students who have completed the international Studies as specified above shall submit an application to the department concerned for approval. After the application is approved, the non-credit bearing course on International Studies will be registered as "Passed."
- Article 4 The Regulations become effective on the third day of promulgation after being adopted by the College Affairs Council and the University Administration Council as well as being reviewed and ratified by the President.

Note: In the event of any disputes or misunderstanding as to the interpretation of the language or terms of these Regulations, the Chinese language version shall prevail.

義守大學國際學院學生國際研習辦法

102年01月31日101學年度第2學期第2次院務會議修正通過 102年04月10日101學年度第2學期第3次行政會議通過 102年05月08日校長核定公告修正全文

- 第一條 為培育本院學生具國際視野與競爭力之專業人才,特訂定本研習 辦法。(100 學年度起入學學生適用)
- 第二條 本院學生畢業前需從以下五個選項中擇一進行國際研習活動:
 - 一、經學校同意,留學歐美澳亞洲等國家以英語授課之大學,或是教育部認可之大陸姐妹校有英語授課之系所,得選擇一學期或一學年研習,每學期至少選修9學分,並取得學分證明。
 - 二、經學校同意,於暑假期間進行海外研習 4 週(含)以上,研習內容包含取得外語或專業課程學習學分或證明。
 - 三、經學校同意,至海外相關專業機構實習一學期或暑期一至兩個月。
 - 四、經學校同意,代表學校參加海外舉辦之國際性競賽或活動, 並於畢業前累積達2次(含)以上。
 - 五、經學校同意,參與海外國際志工4週(含)以上或參與國內舉辦 之國際性競賽或活動之志工,並於畢業前累積達160小時(含) 以上。
- 第三條 學生完成國際研習活動,經所屬學系審核通過後,其「國際研習」 課程成績以「通過」登錄。
- 第四條 本辦法經院務會議及行政會議審議通過,陳請校長備查後自公告 日實施。